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Abstract (en)
[origin: ES279047U] A massager with a vertical guide column (1) which has a cylinder/piston unit (10) and toothed racks (4) mounted at the side on
the guide column (1). These toothed racks (4) engage pinions (5) which hold the brushes (7) which are mounted in housing halves (8) which slide
up and down on the guide column (1). The housing halves (8) are connected by connecting rods (12) and a crossbar (11) to the piston rod (9) of the
cylinder/piston unit (10). With the help of a control valve (15), automatic switching to the end positions of the brush unit can be achieved.

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Massagegerät, wobei in einer senkrechten Führungssäule 1 ein Zylinder-/Kol-benaggregat 10 angeordnet ist,
wobei seitlich an der Führungssäule 1 Zahnstangen 4 angebracht sind. In diese Zahnstangen 4 greifen Ritzel 5 ein, die die Bürsten 7 tragen,
wobei die Lagerung in Gehäusehälften 8 erfolgt, die auf der Führungssäule 1 nach oben und unten gleiten. Die Gehäusehälften 8 sind über
Verbindungsstangen 12 und eine Quertraverse 11 mit der Kolbenstange 9 des Zylinder-/ Kolbenaggregates 10 verbunden. Mit Hilfe eines
Steuerventils 15 läßt sich eine automatische Umsteuerung in den jeweiligen Endlagen des Bürstenaggregates erzielen.
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